

FORM S6	HKTDC Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition) 2022 香港貿發局香港秋季電子產品展2022 13-16/10/2022	Return to : Exhibition Services Department Hong Kong Trade Development Council Unit 13, Expo Galleria, HKCEC, 1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong Attn : Mr. Don Chan Email : hkefae.es@hktdc.org Fax : (852) 3521-0450
Deadline 6 Oct 2022	NDF BIO-75™ Anti-Microbial Spray / Automatic Hand Sanitizer Dispenser	

HKTDC is offering a range of NDF BIO-75™ anti-microbial disinfection products for exhibitors to purchase for use in the fair period.

NDF Bio-75™ anti-microbial solution is a surface protectant which provides ultimate and effective protection against microbes for up to 30 days on surfaces, lasting even with regular cleaning. Application is by simply spraying onto any clean and dry porous or non-porous surface. It is a long-lasting, non-toxic, non-irritative, no smell and alcohol-free solution for infection control. It passed ISO9001 and is a USA patented product approved by US EPA. The latest test proves that it can also effectively eliminate SARS-CoV-2 and COVID19.

Item	Description	Unit Rate (Purchase Price)		Qty
		HKD	USD	
1	Automatic Hand Sanitizer Dispenser (with 500ml NDF Bio-75™ solution included) <i>*exhibitors can pre-order item 5 for refill purpose (HKD\$200 deposit per dispenser if rent)</i>	Purchase Price 880	Purchase Price 117	
		Rental Price 660	Rental Price 88	
2	NDF Bio-75™ anti-microbial sprayer (190 ml)	310	41	
3	NDF Bio-75™ anti-microbial sprayer (290 ml)	380	51	
4	NDF Bio-75™ anti-microbial sprayer (10 ml)	28	4	
5	NDF Bio-75™ anti-microbial solution - refill (470ml)	440	59	
Order after 6 Oct 2022 will be subject to stock availability				
Total Amount				

Authorization from Exhibitor

Company Name 公司名稱 : _____ Booth No 攤位號碼 : _____

Tel 電話 : _____ Fax 傳真 : _____ Email 電郵: _____

Contact Person 聯絡人 : _____ Position 職位 : _____

Date 日期 : _____ Signature 簽署 : _____

Payment Method (Please see condition 6. No separate invoice will be issued)

☐ By Cheque (Payable to Hong Kong Trade Development Council)

Cheque No. _____ Amount: HKD/USD _____ Date : _____

☐ By Credit Card ☐ VISA ☐ MASTER CARD

Name of Card Holder: _____ Card No: _____

Expiry Date: _____ Amount: HKD _____ Signature: _____

表格S6	HKTDC Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition) 2022 香港貿發局香港秋季電子產品展2022 13-16/10/2022	請交回 香港貿易發展局, 展覽服務部 香港灣仔博覽道一號 香港會議展覽中心 博覽商場13號
截止日期 2022年10月6日	納保75抗菌液™ 支裝噴霧 / 免觸式自動感應搓手液噴霧機	聯絡：陳家緯先生 電郵： hkefae.es@hktcdc.org 傳真：(852)3521-0450

主辦機構現提供一系列**納保 75 抗菌液™**消毒產品，供參展商預購於展覽期間使用。

納保 75 抗菌液™是一種有效預防及持續對抗(殲滅)微生物的產品，在正確使用下，經噴洒後產生的「納米刺針」薄膜能在物品表面提供長達30天或以上的抗菌保護。此產品不易受一般清潔劑影響，可維持日常清潔，抗菌效用持久。納保 75 抗菌液™屬水性、無色無味、不含酒精、不含毒性成份，亦無刺激性。此美國研發及制造的抗菌液已獲得ISO9001品質管理認證並持 5 項美國專利註冊及 8 項 EPA 美國國家環境保護局認證。最新實驗證明能有效消滅乙型冠狀病毒及新冠狀病毒。

項目編號	申請項目	單價		數量
		HKD	USD	
1	免觸式自動感應座檯搓手液噴霧機 (含 500 毫升納保 75 抗菌液™) <i>*參展商可提前預訂項目 5 之補充裝 (如租用需繳交每部 HKD200 按金)</i>	購買單價 880	購買單價 117	
		租用單價 660	租用單價 88	
2	納保 75 抗菌液™支裝噴霧 (190 毫升)	310	41	
3	納保 75 抗菌液™支裝噴霧 (290 毫升)	380	54	
4	納保 75 抗菌液™細支裝噴霧 (10 毫升)	28	4	
5	納保 75 抗菌液™補充裝 (470 毫升)	440	59	
2022 年 10 月 6 日後之訂購，將視乎存貨量而供應				
總金額				

申請參展商 公司名稱：_____ 攤位號碼：_____ 電話：_____ 傳真：_____ 電郵：_____ 聯絡人：_____ 職位：_____ 日期：_____ 簽署：_____	
付款方法 (請參閱說明六，本局不會另開發票) ☐ 支票 (抬頭『香港貿易發展局』) 支票號碼：_____ 所付款項: HKD / USD _____ 日期：_____ ☐ 信用卡 (只限港幣) ☐ VISA ☐ Master Card 卡主名稱: _____ 信用卡號: _____ 有效日期: _____ 所付款項: HKD _____ 簽署: _____	